

食品政策与法规月报(二月)

Food Industry Policy and Regulation Newsletter (February 2019)



2019-2-28

技术支持中食安信(北京)信息咨询有限公司 Technical Support Antion (Beijing) Information Consulting Co.,Ltd.

目录 Table of Contents

标法动态	1
市场监管总局关于印发 2019 年食品安全监督抽检计划的通知	. 1
海关总署关于境外进入综合保税区食品检验放行有关事项的公告	
市场监管总局关于印发《国家市场监督管理总局 2019 年立法工作计划》的通知	
关于征求《中华人民共和国进出口税则(2019)》调整意见的函	
市场监管总局关于就 13 项食品快速检测方法公开征求意见的公告	. 1
海关总署 农业农村部公告 2019 年第 34 号 (关于防止南非口蹄疫传入我国的公告)	. 2
符合评估审查要求的国家或地区输华肉类产品名单(2019年2月26日更新)	. 2
海关总署公告 2019 年第 36 号 (关于境外进入综合保税区动植物产品检验项目实行"先入区、	
后检测"有关事项的公告)	. 2
海关总署:关于进出口预包装食品标签检验监督管理有关事宜的公告(征求意见稿)	. 2
风险预警	2
近期波兰发生 70 起非洲猪瘟疫情	
日本现猪瘟疫情 检疫部门吁入境旅客勿携带肉制品	
日本 3 指 温 2 信 1 位 2 印 1 可 7 2 服 6 の 5 市 7 市 8 市 8 市 8 市 8 市 8 市 8 市 8 市 8 市 8	
与拉主山口十尺被他山子别待困····································	
行业资讯	3
多年协商未获实质性进展 得利斯弃购澳洲牛肉商 45%股权	.3
澳洲 AACO 昆省牛场遇严重洪水	
澳牛肉出口贸易旺字当头 中国月交易量涨超五成	
澳查获口蹄疫肉制品 或对畜牧业造成影响	
集贸市场牛羊肉价格上涨	
非洲猪瘟防控具有复杂性和长期性,肉类供应偏紧将推高物价水平	
龙大肉食净利润预计同比下降 7.38%	
中国进口澳洲牛肉创新高 成澳洲第三大牛肉市场	
STANDARDS & REGULATIONS	6
SAMR NOTIFICATION ON ISSUING SUPERVISION AND INSPECTION PLAN ON FOOD SAFETY OF 2019	.6
THE ANNOUNCEMENT OF THE GACC ON MATTERS RELATED OF THE FOOD INSPECTION AND RELEASE	E
THAT ENTER INTO THE COMPREHENSIVE BONDED ZONE	
SAMR NOTIFICATION ON ISSUING LEGISLATIVE WORK PLAN OF SAMR FOR 2019	.6
LETTER OF SOLICITING OPINIONS ON THE ADJUSTMENT OF IMPORT AND EXPORT TARIFF OF THE	
PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA (2019)	.6
ANNOUNCEMENT OF SAMR ON PUBLIC CONSULTATION ON 13 RAPID FOOD TESTING METHODS	.7
GACC AND MARA ANNOUNCEMENT No. 34 of 2019 (ANNOUNCEMENT ON PREVENTION OF FOOT-	
AND-MOUTH DISEASE IN SOUTH AFRICA INTO CHINA)	. 7
LIST OF MEAT PRODUCTS FROM COUNTRIES OR REGIONS THAT MEET THE REQUIREMENT OF	
ASSESSMENT AND REVIEW (UPDATE ON FEBRUARY 26 OF 2019)	.7
GACC ANNOUNCEMENT No. 36 of 2019 (ANNOUNCEMENT ON IMPLEMENTATION OF "ENTERING THE	Е
ZONE FIRST, THEN TEST" FOR THE INSPECTION ITEMS OF ANIMAL AND PLANT PRODUCTS ENTERING	
THE COMPREHENSIVE BONDED ZONE FROM ABROAD)	.7

GACC: ANNOUNCEMENT ON THE ADMINISTRATION FOR INSPECTION AND SUPERVISION OF IMPOR	T
AND EXPORT PRE-PACKAGED FOOD LABELING (DRAFT FOR COMMENT)	8
FOOD RISKS & ALERTS	8
RECENTLY, THERE HAVE BEEN 70 CASES OF AFRICAN SWINE FEVER IN POLAND	8
THE EPIDEMIC SITUATION OF SWINE FEVER APPEARED IN JAPAN, THE QUARANTINE DEPARTMEN	Т
URGE INBOUND PASSENGERS NOT TO CARRY MEAT PRODUCTS	8
BEEF EXPORTED FROM URUGUAY WAS DETECTED LISTERIA MONOCYTOGENES	8
PRION (ATYPICAL BSE TYPE H) OUTBREAKS IN SPAIN	9
INDUSTRY NEWS	9
NO SUBSTANTIVE PROGRESS HAS BEEN MADE IN THE NEGOTIATIONS OVER THE YEARS, DELISI	
GIVES UP BUYING 45% STOCK EQUITY OF THE AUSTRALIAN BEEF TRADER	9
QUEENSLAND CATTLE FARMS OF AUSTRALIA'S AACO HAVE BEEN HIT BY SEVERE FLOODING	9
EXPORT TRADE OF AUSTRALIAN BEEF IS BOOMING, WITH CHINA'S MONTHLY TRADE VOLUME	
RISING MORE THAN 50%	9
AUSTRALIA DETECTED MEAT PRODUCTS WITH FOOT-AND-MOUTH DISEASE, WHICH COULD HAVE	EAN
IMPACT ON ANIMAL HUSBANDRY	10
THE PRICE OF BEEF AND SHEEP MEAT ROSE ON THE MARKET	10
THE PREVENTION AND CONTROL OF AFRICAN SWINE FEVER IS COMPLEX AND LONG-TERM, AND	ГНЕ
TIGHT SUPPLY OF MEAT WILL PUSH UP THE PRICE LEVEL	10
LONGDA MEAT'S NET PROFIT IS EXPECTED TO DECREASE 7.38% YEAR-ON-YEAR	10
CHINA'S IMPORTS OF AUSTRALIAN BEEF HAVE ACHIEVED A RECORD HIGH, BECOMING AUSTRAL	LIA'S
THIRD LARGEST MARKET OF BEEF	10
ABOUT ANTION	12

标法动态

市场监管总局关于印发 2019 年食品安全监督抽检计划的通知

抽检对象包括肉制品、饮料、酒类、食用农产品(包括牛肉、羊肉等)等31大类。其中对牛羊肉的抽检项目包括:挥发性盐基氮、克伦特罗、沙丁胺醇等。(国家市场监管总局2019-02-01)

http://gkml.samr.gov.cn/nsjg/bgt/201902/t20190217 289802.html

海关总署关于境外进入综合保税区食品检验放行有关事项的公告

凡需要进行实验室检测的,可在满足以下条件的基础上抽样后即予以放行:(一)进口商承诺进口食品符合我国食品安全国家标准和相关检验要求(包括包装要求和储存、运输温度要求等)。(二)进口商已建立完善的食品进口记录和销售记录制度并严格执行。(海关总署 2019-02-02)

http://www.customs.gov.cn/harbin_customs/467898/467899/2301056/index.html

市场监管总局关于印发《国家市场监督管理总局 2019 年立法工作计划》的通知

《计划》包括制定《冷藏冷冻食品安全监督管理办法》;修订《食品安全抽样检验管理办法》;推进《食品安全监督检查管理办法》等规章的制修订。(国家市场监管总局 2019-02-03)

http://gkml.samr.gov.cn/nsjg/bgt/201902/t20190217_289803.html

关于征求《中华人民共和国进出口税则(2019)》调整意见的函

中国生物发酵产业协会现向会员单位征求《进出口税则(2019)》调整意见,其中税则目录包括活动物、动物产品等。征求意见截止日期为2019年3月12日。(中国生物发酵产业协会2019-02-12)

http://www.cfia.org.cn/Article/ShowArticle.asp?ArticleID=3116

市场监管总局关于就 13 项食品快速检测方法公开征求意见的公告

13 项检测方法包括《液体乳中三聚氰胺的快速检测 胶体金免疫层析法》、《液体乳中三聚氰胺的快速检测 拉曼光谱法》和《动物源性食品中喹诺酮类物质的快速检测 胶体金免疫层析法》等。征求意见截止时间为 2019 年 3 月 22 日。(国家市场监管总局 2019-02-21)

海关总署 农业农村部公告 2019 年第 34 号 (关于防止南非口蹄疫传入我国的公告)

禁止直接或间接从南非输入偶蹄动物及其相关产品,停止签发从南非输入偶蹄动物及其相关产品的《进境动植物检疫许可证》。(海关总署 2019-02-21)

http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2316817/index.html

符合评估审查要求的国家或地区输华肉类产品名单(2019年2月26日更新)

新增乌拉圭 2 家输华冷冻牛、羊肉企业 20、74 自 2019 年 2 月 1 日及以后生产的符合中国要求的冷冻牛、羊肉产品输华;南非发生口蹄疫疫情,海关总署 农业农村部发布关于防止南非口蹄疫传入我国的公告(2019 年第 34 号),暂停南非自 2019 年 2 月 26 日(含)起启运的输华牛肉产品进口。(海关总署 2019-02-26)

http://www.customs.gov.cn/customs/jyjy/jckspaq/xxfw63/jckrljgzyxx/1940329/index.html

海关总署公告 2019 年第 36 号(关于境外进入综合保税区动植物产品检验项目实行"先入区、后检测"有关事项的公告)

检验项目包括动植物产品涉及的农(兽)药残留、环境污染物、生物毒素、重金属等安全卫生项目。(海关总署 2019-02-27)

http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2318912/index.html

海关总署:关于进出口预包装食品标签检验监督管理有关事宜的公告(征求意见稿)

自 2019 年 X 月 X 日起 ,取消首次进口预包装食品标签备案要求。进口预包装食品标签作为食品检验项目之一,由海关依照进出口商品检验相关法律。(网络来源) http://weixin.antionchina.com/Index/View?aid=8gC&scene=0&clicktime=1551326345

风险预警

近期波兰发生 70 起非洲猪瘟疫情

近日波兰农业与农村发展部向 OIE 通报称,自 2019 年 1 月 2 日起,波兰多地发生 70 起非洲猪瘟疫情。具体病发如下:品种为野猪,病例 137 头,死亡 137 头,销毁 0 头,宰杀 0 头。(世界动物卫生组织 2019-02-01)

http://www.oie.int/wahis_2/public/wahid.php/Reviewreport/Review?page_refer=MapFullEventR

日本现猪瘟疫情 检疫部门吁入境旅客勿携带肉制品

日本农林水产省表示,爱知县丰田市养猪场内确认有猪感染了猪瘟(非非洲猪瘟),从该养猪场购买仔猪的爱知县、大阪府、长野县、岐阜县、滋贺县等 5 个府县的养猪场也确认有猪感染猪瘟。(中国侨网 2019-02-11)

http://www.chinaqw.com/hqly/2019/02-11/215069.shtml

乌拉圭出口牛肉被检出李斯特菌

2019 年 2 月 14 日,荷兰通过 RASFF 通报乌拉圭出口牛肉不合格,因为产品受到了李斯特菌的污染。(欧盟食品饲料类快速预警系统 2019-02-14)

https://webgate.ec.europa.eu/rasff-

window/portal/?event=notificationDetail&NOTIF REFERENCE=2019.0566

西班牙发生疯牛病疫情

2019 年 2 月 22 日,西班牙农业部向 OIE 通报称,西班牙发生朊病毒(非典型 H 型疯牛病)疫情。具体病发如下:品种为牛,疑似病例 465 头,病例 1 头,死亡 1 头,销毁 0 头,宰杀 0 头。(世界动物卫生组织 2019-02-22)

http://www.oie.int/wahis 2/public/wahid.php/Reviewreport/Review?page refer=MapFullEventReport&reportid=29656

行业资讯

多年协商未获实质性进展 得利斯弃购澳洲牛肉商 45%股权

时隔三年半,得利斯日前终于宣布放弃对澳大利亚牛肉产销企业 Yolarno Pty Ltd 相关股权的收购计划。(经济导报 2019-02-11)

http://jjdb.sdenews.com/jjdb/jjdb/content/20190211/Articel05003MT.htm

澳洲 AACO 昆省牛场遇严重洪水

农业服务公司 AACO 指出,由于发生严重洪水,WONDOOLA 养牛场损失惨重。AACO 指出,昆省北部5个物业受到洪水侵袭,由于雨季还没有结束,所以最终损失报告还在汇总和评估中。(澳洲新报 2019-02-12)

https://www.acd.com.au/aaco%E6%98%86%E7%9C%81%E7%89%9B%E5%A0%B4%E9%81%87%E5%9A%B4%E9%87%8D%E6%B4%AA%E6%B0%B4/%E8%B2%A1%E7%B6%93%E6%8A%95%E8%B3%87/%E8%B2%A1%E7%B6%93%E6%96%B0%E8%81%9E/

澳牛肉出口贸易旺字当头 中国月交易量涨超五成

受东部地区持续干旱天气影响,今年1月份澳大利亚肉牛屠宰量快速增长,推动牛肉出口强劲上涨,最终突破67,590吨,博得开年好彩头。(澳华财经在线 2019-02-12) http://www.acbnews.com.au/workfocus/20190212-30768.html

澳查获口蹄疫肉制品 或对畜牧业造成影响

在澳洲多个机场近期查出了可能摧毀澳洲价值数十亿澳元的畜牧业的一种病毒,农业部长表示对非法携带肉制品来澳将采取"零容忍"的态度。(澳洲新快网 2019-02-15) https://xkb.com.au/html/news/shehui/2019/0215/232874.html

集贸市场牛羊肉价格上涨

全国牛肉平均价格 70.68 元/公斤,比前一周上涨 0.9%,同比上涨 7.8%。全国羊肉平均价格 71.46 元/公斤,比前一周上涨 0.8%,同比上涨 14.6%。(农民日报 2019-02-20) http://szb.farmer.com.cn/nmrb/html/2019-02/20/nw.D110000nmrb 20190220 6-06.htm

非洲猪瘟防控具有复杂性和长期性,肉类供应偏紧将推高物价水平

2019年,全国猪肉供应出现 15%~20%减少的概率将大大增加。这会带动其他肉类需求的增加,鸡肉、牛羊肉价格得以支撑上涨。从 2018年度牛肉进口数据来看,居民增加了牛肉消费量,牛肉的进口量也得以增加。(第一财经 2019-02-24) https://www.vicai.com/news/100123427.html

龙大肉食净利润预计同比下降 7.38%

山东龙大肉食品股份有限公司发布公告称,2018年,龙大肉食预计实现营业收入87.78亿元 与2017年同期相比增长33.56% 而归属于上市公司股东的净利润预计同比下降7.38%,为1.74亿元。(北京商报2019-02-25)

http://epaper.bjbusiness.com.cn/site1/bjsb/html/2019-02/25/content_421082.htm?div=-1

中国进口澳洲牛肉创新高 成澳洲第三大牛肉市场

2018 年,中国牛肉进口总额增长了 50%,其中巴西是最大的供应国。同时,澳洲对中国的牛肉出口总额增长近 50%,达到 16.3 万吨。今年 1 月澳洲出口同比增长 38%,其中出口到中国的冷冻产品增长了 85%。在 1 月后,中国已经攀升为澳洲第三大牛肉市场。(澳洲网 2019-02-28)

http://www.au123.com/news/australia/mainstream/20190228/476687.html

Standards & Regulations

SAMR Notification on Issuing Supervision and Inspection Plan on Food Safety of 2019

There are 31 categories of sampling objects, including meat products, beverages, alcohol, edible agricultural products (including beef and sheep meat, etc.), etc., and the sampling items on beef and sheep meat include total volatile base nitrogen, clenbuterol and salbutamol, etc. (SAMR 2019-02-01)

http://gkml.samr.gov.cn/nsjg/bgt/201902/t20190217_289802.html

The Announcement of the GACC on Matters Related of the Food Inspection and Release that

Enter into the Comprehensive Bonded Zone

Any laboratory test that needs to be carried out may be released after sampling on the basis of the following conditions: (1) The importer promises that the imported food conform to the national food safety standards and relevant inspection requirements (including packaging requirements and requirements of storage and transportation temperature, etc.). (2) The importer has established a sound food import record and sales record system and strictly implemented it. (GACC 2019-02-02) http://www.customs.gov.cn/harbin_customs/467898/467899/2301056/index.html

SAMR Notification on Issuing Legislative Work Plan of SAMR for 2019

The Plan includes revising the *Measures for the Administration of Food Safety of Refrigerated and Frozen Food*; revising the *Measures for the Administration of Food Safety of Sampling*; and promoting the formulation and revision of regulations such as the *Measures for the Administration of Supervision and Testing of Food Safety*, etc. (SAMR 2019-02-03)

http://gkml.samr.gov.cn/nsjg/bgt/201902/t20190217_289803.html

Letter of Soliciting Opinions on the Adjustment of Import and Export Tariff of the People's Republic of China (2019)

China Biotech Fermentation Industry Association is now soliciting opinions on the adjustment of *Import and Export Tariff (2019)* from its members, and the tariff catalogue includes live animals and animal products, etc. The deadline for comment is March 12 of 2019. (CBFIA 2019-02-12) http://www.cfia.org.cn/Article/ShowArticle.asp?ArticleID=3116

Announcement of SAMR on Public Consultation on 13 Rapid Food Testing Methods

13 testing methods include Rapid Detection of Melamine in Liquid Milk Using Colloidal Gold Immunochromatography, Rapid Detection of Melamine in Liquid Milk Using Raman Spectroscopy and Rapid Detection of Quinolones in Animal-Derived Foods Colloidal Using Gold Immunochromatography, etc. The deadline for comments is March 22, 2019. (SAMR 2019-02-21) http://gkml.samr.gov.cn/nsig/spcjs/201902/t20190221 291004.html

GACC and MARA Announcement No. 34 of 2019 (Announcement on Prevention of Foot-andmouth Disease in South Africa into China)

Prohibit the direct or indirect import of artiodactyls and the related products from South Africa, and stop issuing the *Entry Animal and Plant Quarantine Permit* for the import of artiodactyls and products thereof from South Africa. (GACC 2019-02-21)

http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2316817/index.html

List of Meat Products from Countries or Regions that Meet the Requirement of Assessment and Review (Update on February 26 of 2019)

Two new Uruguayan enterprises (Register No. 20 and 74) exporting frozen beef and sheep meat to China were added. From February 1st of 2019, the beef and sheep meat produced on or after February 1st of 2019 that meet the Chinese requirements could be imported to China; Due to footand-mouth disease occurred in South Africa, GACC and MARA issued the announcement on prevention of food-and-mouth disease in South Africa into China (No. 34 of 2019) and suspended the import of beef products from South Africa to China starting from February 26 of 2019. (GACC 2019-02-26)

http://www.customs.gov.cn/customs/jyjy/jckspaq/xxfw63/jckrljgzyxx/1940329/index.html

GACC Announcement No. 36 of 2019 (Announcement on Implementation of "Entering the Zone First, Then Test" for the Inspection Items of Animal and Plant Products Entering the Comprehensive Bonded Zone from Abroad)

The test items include safety and health items related to animal and plant products, such as pesticide (or veterinary drug) residues, environmental pollutants, biological toxins and heavy metals, etc. (GACC 2019-02-27)

http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2318912/index.html

GACC: Announcement on the Administration for Inspection and Supervision of Import and

Export Pre-packaged Food Labeling (Draft for Comment)

From X month, X day of 2019, the filing requirement for labeling of imported prepackaged foods will be cancelled for the first time. As one of the items of food inspection, the labeling of imported prepackaged food shall be tested by Customs according to the relevant laws of import and export commodity inspection. (Network Source)

http://weixin.antionchina.com/Index/View?aid=8gC&scene=0&clicktime=1551326345

Food Risks & Alerts

Recently, There Have Been 70 Cases of African Swine Fever in Poland

Recently, Poland Ministry of Agriculture and Rural Development reported to OIE that from January 2nd of 2019, there have been 70 cases of African swine fever in Poland. The specific incidence is as follows: the specie is Sus scrofa, 137 susceptible, 137 cases, 0 deaths, 0 killed and disposed, 0 slaughtered. (OIE 2019-02-01)

http://www.oie.int/wahis_2/public/wahid.php/Reviewreport/Review?page_refer=MapFullEventReport&reportd=29397

The Epidemic Situation of Swine Fever Appeared in Japan, the Quarantine Department Urge

Inbound Passengers Not to Carry Meat Products

The Ministry of Agriculture, Forestry and Fisheries of Japan said that a hog farm in Toyota city, Aichi-ken confirmed that hogs were infected with swine fever (Non-African swine fever). Five prefectures including Aichi-ken, Osaka prefecture, Nagano-ken, Gifu-ken and Shiga-ken, where piglets were purchased from the above farm, were also confirmed to be infected with swine fever. (China QW 2019-02-11)

http://www.chinagw.com/hqly/2019/02-11/215069.shtml

Beef Exported from Uruguay Was Detected Listeria Monocytogenes

On February 14 of 2019, Netherlands notified the unqualified beef exported from Uruguay through RASFF, due to the contaminant with Listeria monocytogenes. (RASFF 2019-02-14)

https://webgate.ec.europa.eu/rasff-

window/portal/?event=notificationDetail&NOTIF REFERENCE=2019.0566

Prion (atypical BSE type H) Outbreaks in Spain

On February 22 of 2019, Spanish Agriculture Ministry notified to OIE that an outbreak of Prion (atypical BSE type H) has occurred in Spain. The specific incidence is as follows: the specie is cattle, 465 susceptible, 1 cases, 0 deaths, 0 killed and disposed, 0 slaughtered. (OIE 2019-02-22)

http://www.oie.int/wahis 2/public/wahid.php/Reviewreport/Review?page refer=MapFullEventReport&reportid=29656

Industry News

No Substantive Progress Has Been Made in the Negotiations over the Years, DELISI Gives up Buying 45% Stock Equity of the Australian Beef Trader

After three and a half years, DELISI finally announces that it gives up the purchasing plan for the relevant stock equity of Yolarno Pty Ltd, an Australian beef production and marketing enterprise. (JJDB 2019-02-11)

http://jjdb.sdenews.com/jjdb/jjdb/content/20190211/Articel05003MT.htm

Queensland Cattle Farms of Australia's AACO Have Been Hit by Severe Flooding

Agricultural services company AACO notes that WONDOOLA's cattle farms have been hit hard by severe flooding. Five properties in northern Queensland province have been hit by floods. Because the rainy season has not ended yet, the final damage report is still being summarized and assessed. (ACD 2019-02-12)

https://www.acd.com.au/aaco%E6%98%86%E7%9C%81%E7%89%9B%E5%A0%B4%E9%81%87%E5%9A%B4%E9%87%8D%E6%B4%AA%E6%B0%B4/%E8%B2%A1%E7%B6%93%E6%8A%95%E8%B3%87/%E8%B2%A1%E7%B6%93%E6%96%B0%E8%81%9E/

Export Trade of Australian Beef Is Booming, with China's Monthly Trade Volume Rising More Than 50%

Affected by the continuous dry weather in the eastern region, the number of beef cattle slaughtered in Australia increased rapidly in January this year, which pushed the beef export to rise strongly and finally broke through 67,590 tons, winning a good start to the New Year. (ACB News 2019-02-12) http://www.acbnews.com.au/workfocus/20190212-30768.html

Australia Detected Meat Products with Foot-and-mouth Disease, Which Could Have an Impact on Animal Husbandry

Recently, a virus that maybe destroy Australia's billion dollar animal husbandry has been detected in a number of Australian airports. The minister of the MOA stated that it would adopt a "zero tolerance" attitude to illegally carrying meat products to Australia. (XKB 2019-02-15) https://xkb.com.au/html/news/shehui/2019/0215/232874.html

The Price of Beef and Sheep Meat Rose on the Market

The national average price of beef is 70.68 Yuan per kilogram, up 0.9 % from the previous week and 7.8 % year-on-year. The national average price of sheep meat is 71.46 Yuan per kilogram, up 0.8 % from the previous week and 14.6 % year-on-year. (Farmer 2019-02-20) http://szb.farmer.com.cn/nmrb/html/2019-02/20/nw.D110000nmrb 20190220 6-06.htm

The Prevention and Control of African Swine Fever Is Complex and Long-term, and the Tight Supply of Meat Will Push up the Price Level

In 2019, the probability of a 15 to 20% decrease in the national supply of pork will increase greatly, which will push up the demand of other meats, and the price of chicken, beef and sheep meat will increase. From the data of beef imports in 2018, residents increased their consumption of beef and the imports of beef also increased. (Yicai 2019-02-24) https://www.yicai.com/news/100123427.html

LongDa Meat's Net Profit Is Expected to Decrease 7.38% Year-on-year

LongDa Foodstuff Group Co., Ltd issued an announcement that LongDa Meat is expected to realize 8.778 billion Yuan of revenue, with an increase of 33.56% year-on-year. However, the net profit attributable to shareholders of listed companies is expected to decrease 7.38% year-on-year to 174 million Yuan. (BJ Business 2019-02-25)

http://epaper.bjbusiness.com.cn/site1/bjsb/html/2019-02/25/content_421082.htm?div=-1

China's Imports of Australian Beef Have Achieved a Record High, Becoming Australia's Third Largest Market of Beef

In 2018, the total imports of beef to China increased by 50%, and Brazil is the largest supplier. Meanwhile, the beef exports from Australia to China increased by nearly 50% to 163,000 tons.

Australian exports increased by 38 % in January year-on-year, with exports of frozen goods to China up 85%. After January, China has become Australia's third largest market of beef. (AU123 2019-02-28)

http://www.au123.com/news/australia/mainstream/20190228/476687.html

About Antion

Antion (Beijing) Information Consulting Co., Ltd. is engaged in consulting services for food industry to

provide all aspects of service, including food safety information monitoring, standards & regulations

management, standards & regulations consulting, professional translation and other consulting services

regarding food safety.

Our services cover mainland China, Hong Kong, Taiwan, Japan, Korea, and other English-speaking

countries.

Contact Us:

Lillian Fan

T: +86-10-51301566

M: +86-13810723038

E: Lillian.fan@antionchina.com

12